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Protokół Nr XLVI/06 

z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 31 sierpnia 2006 r. 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu 

Ad1) 

Przewodniczący   Rady   Powiatu   Pan   Piotr   Curyk   o   godzinie   17.00   otworzył 

czterdziestą szóstą sesję Rady Powiatu Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

W Radzie Powiatu zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jest 

władna podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane kworum. Podczas stwierdzania 

kworum  na  sesji  obecnych  było  18  radnych,  nieobecny  był radny  Pan  Janusz 

Tywoniuk. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 2) 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił proponowany porządek obrad 

XLVI sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o punkt 8j) w 
brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjecie uchwały w sprawie 
zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Wielkopolskiego Nr PN.II-
3.0911-386/06 z dnia 2 sierpnia 2006r." 

Proponowany porządek obrad został przyjęty w wyniku głosowania: 18 głosów 

„za", 0 głosów „przeciw", 0 głosów „wstrzymujących się". 

W głosowaniu uczestniczyło 18 radnych. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 3) 
Protokół Nr XLV/06 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 28 czerwca 2006 r. 

został przyjęty w wyniku głosowania: 18 głosów „za", 0 głosów „przeciw", 0 głosów 
„wstrzymujących się". 

W głosowaniu uczestniczyło 18 radnych. 
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Ad 4) 
Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła informacje z działalności Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 28 czerwca, 11 i 25 lipca oraz 4 i 21 sierpnia 2006 r. 

Wyżej wymienione informacje stanowią załączniki do protokołu. 

Ad 5) 

W punkcie „Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji oraz odpowiedzi na 

postawione pytania" radni zadali następujące pytania: 

• Radny Pan Kazimierz Dworecki nawiązując do punktu 2f) informacji z dnia 

28 czerwca 2006 r. poprosił o wyjaśnienie jakie plany przewiduje się na 

terenie   położonym   w   miejscowości   Jeżewo   -   „Jeżewo   -   tereny 

rekreacyjne". Drugie pytanie dotyczyło informacji z dnia 25 lipca 2006 r. (pkt 

3b)   ile   środków   przekazała   Gmina   Piaski   na   wykup   nieruchomości 

szpitalnych. 

• Radny Pan Jerzy Giernaiczyk powiedział,  że z informacji z dnia 21 

sierpnia 2006 r. (pkt 1h) wynika, że dokonano zakupu kuropatw zgodnie z 

ofertą przedstawioną przez OHZ Gola. Radny zapytał, czy oferta złożona 

przez   Koło   Łowieckie   Poniec  została  wycofana   oraz   ile   kosztuje   1 

kuropatwa. 

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że najważniejszą intencją Zarządu Powiatu w 

sprawie zgłoszenia wniosków do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na terenie położonym w rejonie miejscowości Jeżewo - „Jeżewo -tereny 

rekreacyjne" było zwrócenie uwagi gminy na celowość sporządzenia takiego planu w 

związku z tym, że planowanie terenów rekreacyjnych w pobliżu zbiornika spowoduje 

zakłócenia we właściwej jego eksploatacji, jak również może stać się zagrożeniem dla 

terenów położonych poniżej zbiornika. 

Starosta wyjaśniła, że w takich kwestiach jak regulacja populacji lisa i zakup kuropatw nie 

zawsze pieniądze są sprawą najistotniejszą. Koło Łowieckie Poniec zaproponowało niższą 

kwotę (19 zł/szt), a OHZ Gola wyższą 20 zł/szt + VAT. Jednak istotne było to, że Koło 

Łowieckie „DIANA" - Poniec zaproponowało kuropatwy w wieku 12-13 tygodni i termin 

realizacji zamówienia- pierwsza połowa października, natomiast OHZ Gola kuropatwy w 

wieku 16 tygodni i termin realizacji zamówienia- pierwsza dekada września. Naczelnik 

Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska zwrócił się do Okręgowej Rady 

Łowieckiej w Lesznie o wyrażenie opinii co do przedstawionych ofert. Uzyskana odpowiedź 

wskazuje, że ze względu na bazę żerową oraz lepszą 
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okrywę piór oferta na starsze oraz wcześniej dostarczone ptaki jest korzystniejsza. Cena 

jest sprawą istotną, jednak wprowadzenie do środowiska zbyt młodych i słabych kuropatw w 

późniejszym terminie może spowodować większe straty w populacji kuropatw, stąd 

wybrano ofertę OHZ Gola. 

 

Ad 6) 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni nie złożyli interpelacji. 

Ad 7) 

W punkcie „Składanie zapytań radnych" pytania zadali: 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że zamierza zwrócić się z pytaniami do 

Naczelnika Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, Geologa i Dyrektora SP 

ZOZ w Gostyniu. Jednak te osoby są nieobecne na sesji. 

Na ostatniej sesji Starosta zwróciła mi uwagę, że radny powinien sięgać do innych źródeł 

informacji niż prasa. Radny poinformował, że właśnie zamierzał sięgnąć do informacji 

zamieszczanych w Biuletynie Informacji Publicznej, a tymczasem ostatni protokół pochodzi 

z marca br., a nie ma wszystkich na bieżąco publikowanych w BIP. Radny zapytał jakie wyniki 

wyszły na wysypisku w Karcu. 

Radny zapytał jakie były skutki tegorocznej suszy w powiecie gostyńskim, ile jest czynnych 

gorzelni i w jaki sposób zagospodarowywany jest wywar pochodzący z gorzeli na naszym 

terenie. 

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła kwestię nieobecności na sali posiedzeń naczelników 

i dyrektorów jednostek okresem urlopowym. Poza tym przyjście na sesję naszych 

pracowników powoduje konieczność udzielenia wolnego czasu za nadgodziny. Stąd 

przyjmujemy zasadę, że wszystkie pytania zgłoszone na sesji zostaną przekazane do 

odpowiednich osób i odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. Przewodniczący Rady 
powiedział, że protokoły publikuje się dopiero po zatwierdzeniu przez Radę Powiatu. 

Sekretarz Powiatu Pan Leszek Maliński wyjaśnił, że Biuro Promocji przestawia 

oprogramowanie dotyczące BIP i naszej strony internetowej. Od 15 września br. nowa strona 

internetowa będzie czynna, stąd wszystkie siły i środki są skierowane na przeniesienie 

informacji ze starej strony do nowej. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że nie chodzi o jeden czy dwa protokoły, 

ponieważ ostatni jest z marca br. 

Na posiedzenie sesji przybył radny Pan Janusz Tywoniuk. 
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Radny Pan Jerzy Giernalczyk zapytał na jakim etapie jest sprawa uruchomienia 

zakładu aktywności zawodowej. 

Radny Pan Andrzej  Czabajski zapytał o wykup nieruchomości  Helios przy ul. 

Poznańskiej 200 w Gostyniu z związku ze zmianą właścicieli. 

Przewodniczący   Rady   Pan   Piotr   Curyk   zapytał,   co   ze   szpitalem,   pracami 

remontowymi, przetargiem. 

Ad 8 a) 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji szkół prowadzonych przez Powiat Gostyński. 

przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Starosta wyjaśniła, że przedłożenie niniejszej uchwały jest konsekwencją przyjęcia 

wcześniej uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zamiaru likwidacji szkół 

prowadzonych   przez   Powiat   Gostyński.   Zgodnie   z   obowiązującymi   przepisami 

uzyskaliśmy potrzebną w tym wypadku pozytywną opinię kuratora oświaty. 

Z wnioskiem o likwidację wystąpili dyrektorzy poszczególnych Zespołów w związku z 

brakiem zainteresowania szkołami ze strony uczniów i słuchaczy. Likwidowane szkoły 

dla dorosłych są szkołami starego typu. Poza Policealnym Studium Handlowym w 

Gostyniu   pozostałe   szkoły   dla   dorosłych   nie  zostały   przekształcone  w  szkoły 

ponadgimnazjalne. Pozwalał na to przepis art. 2c ust. 6 ustawy z dnia 8 stycznia 1999 

r. - Przepisy wprowadzające reformę ustroju szkolnego. Zgodnie z tym przepisem 

szkoła starego typu mogła nie zostać przekształcona wtedy, gdy organ prowadzący 

postanowił o stopniowej likwidacji szkoły z zapewnieniem możliwości jej ukończenia 

przez dotychczasowych uczniów. 

Tylko w przypadku Technikum Mechanizacji Rolnictwa dla Dorosłych w Grabonogu 

istnieje jeden oddział, w którym słuchacze kończą naukę w roku szkolnym 2005/2006. 

W pozostałych przypadkach nie było nigdy naboru. 

Przewodniczący     Komisji     Spraw     Społecznych     Pan     Janusz     Tywoniuk 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
Uchwała Nr XLVI/349/06 w sprawie likwidacji szkół prowadzonych przez Powiat 

Gostyński została przyjęta w wyniku głosowania:  19 głosów „za" 0 głosów 

„przeciw", 0 głosów „wstrzymujących się". 

W głosowaniu wzięło udział 19 radny. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 8b) 
Projekt   uchwały  w   sprawie  zmiany   uchwały   Nr  XXXVIII/269/05   Rady   Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

 



 5 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatku motywacyjnego, 

funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wyp łacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz niektóre 

inne składniki wynagradzania w roku 2006 r. przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Starosta przypomniała, że ten projekt uchwały jest po raz drugi wywołany z uwagi na 

rozstrzygnięcie  nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego  i  stwierdzenie  nieważności 

uchwały z uwagi na brak zapisu, że uchwała zostanie opublikowana w Dzienniku 

Urzędowym  Województwa  Wielkopolskiego.  Ten  zapis  w  projekcie  uchwały  się 

pojawia, a pozostałe merytoryczne zapisy nie uległy zmianie. 

Przewodniczący Komisji  Budżetu,  Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Józef   Śląski    poinformował,    że    Komisja    zaopiniowała    projekt    uchwały 

pozytywnie. 

Przewodniczący     Komisji     Spraw     Społecznych     Pan     Janusz     Tywoniuk 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Uchwała Nr XLVI/350/06 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI 11/269/05 Rady 

Powiatu Gostyńskiego z dnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego  wysokość   oraz  szczegółowe  warunki   przyznawania   dodatku 

motywacyjnego,   funkcyjnego   i   za   warunki   pracy,   szczegółowe   warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz niektóre inne składniki wynagradzania w roku 2006 r. 

przyjęto w wyniku głosowania: 19 głosów „za", 0 głosów „przeciw", 0 głosów 
„wstrzymujących się".  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 8 c) 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Gostyńskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2007" 

przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Współpraca z organizacjami pozarządowymi jest ustawowym obowiązkiem powiatu. 

Zgodnie z art. 4 ust. 1 pkt 22 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. Nr 142, póz. 1592 z późn. zm.) powiat wykonuje określone 

ustawami zadania publiczne o charakterze ponadgminnym, w tym w zakresie współpracy z 

organizacjami pozarządowymi. 
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Szczegó łowo sferę wspó łpracy organów administracji publicznej z 

organizacjami pozarządowymi określa ustawa z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. Nr 96, póz. 873). 

Ustawa ta nakłada na organy administracji publicznej obowiązek realizacji zadań ze 

sfery publicznej, we współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego, o których mowa w art. 3 ust. 3 

cytowanej ustawy, tj.: 

1) osobami  prawnymi  i jednostkami  organizacyjnymi  działającymi  na  podstawie 

przepisów o stosunku  Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej 

Polskiej, o stosunku Państwa do innych kościołów i związków wyznaniowych oraz 

o gwarancjach wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele statutowe obejmują 

prowadzenie działalności pożytku publicznego, 

2) stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego. 

Podstawowe znaczenie w tej kwestii ma art. 5 ust. 3 cytowanej ustawy nakładający na 

organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego obowiązek uchwalania rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. 

Przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego stanowi zatem 

wypełnienie ustawowego obowiązku rady wynikającego z ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Uchwała ureguluje współpracę pomiędzy samorządem Powiatu Gostyńskiego, a 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego, określając zakres oraz formy tej współpracy. Wysokość środków 

finansowych przeznaczonych na realizację zadań zleconych zostanie określona przez 

radę powiatu w uchwale budżetowej. Projekt programu był konsultowany z 

organizacjami pozarządowymi. 

Starosta zgłosiła poprawkę: w załączniku do projektu uchwały w § 7 zamiast „2006" 

powinno być „2007". 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 
Józef Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Samorządowe - Organizacyjnej i Porządku Publicznego 

Pan Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie. 

Radny Pan Kazimierz Musielak powiedział, że sformułowanie zawarte w § 7: „pomoc 

osobom w wieku podeszłym" jest niestosowne. Starosta powiedziała, że można zgłosić 

propozycje nowego zapisu. 
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Uchwała Nr XLVI/351/06 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Gostyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2007" została przyjęta w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za", 0 głosów „przeciw", 0 głosów „wstrzymujących się". 

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 8 d) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w 

Bodzewie przedstawiał Etatowy Członek Zarządu Pan Marek Podyma.  

Przedmiotem nabycia są działki nr 68/5, 68/7 i 68/9 o łącznej powierzchni 0,0141 ha, 

położone bezpośrednio przy drodze powiatowej nr 4907 P Gostyń-Pępowo-Dłoń. Ich 

nabycie związane jest z realizacją przez Powiatowy Zarząd Dróg przebudowy ww. 

drogi - budowy zatoki autobusowej i chodnika w Bodzewie. Inwestycje te poprawią 

bezpieczeństwo podróżujących, a zwłaszcza dzieci dojeżdżających do szkoły w 

Bodzewie. 

Teren oznaczony nr działek: 68/5, 68/7 i 68/9 objęty jest wydaną przez Wójta Gminy 

Piaski decyzją Nr BGP 7331/91/2005 z dnia 31 sierpnia 2005 r. o ustaleniu lokalizacji 

inwestycji celu publicznego. 

Nabycie przedmiotowych nieruchomości, mające na celu uregulowanie ich stanu 

prawnego, nastąpi nieodpłatnie od Skarbu Państwa-Agencji Nieruchomości Rolnych 

oraz w drodze kupna od osób fizycznych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 
Józef Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Rady zapytał ile będzie kosztowało wykupienie terenów od osób 

fizycznych. 

Dyrektor PZD w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer powiedział, że nie umie określić jakie to 

będą kwoty. 

Uchwała Nr XLVI/352/06 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonych w Bodzewie została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za", 0 

głosów „przeciw", 0 głosów „wstrzymujących się" 

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 8 e) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piaski 

przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Pałka. 

Pomoc udzielana jest na dofinansowanie zakupu samochodu do dowożenia 

uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej przez Gminę Piaski, która wystąpiła do PFRON 

dofinansowanie. Powiat jest jednym z sześciu samorządów partycypujących, a kwota 5.000 

zł stanowi 1/6 brakującej kwoty na zakup samochodu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef 

Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Uchwała Nr XLVI/353/06 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 
Piaski została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za", 0 głosów 

„przeciw", 0 głosów „wstrzymujących się". 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Ad 8 f) 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2006 rok 

przedstawiała Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Zarząd na posiedzeniu w dniu 21 sierpnia 2006 roku przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2006 rok. 

l. Zmiany w planie dochodów 

1. Zwiększenie  planu  dochodów o  kwotę  37.000 zł z tyt.   dotacji  celowych 

na dofinansowanie działalności  bieżącej  istniejących  ośrodków  interwencji 

kryzysowej - dz.852 rozdz.85220 § 2130. 

2. Zwiększenie  planu  dochodów o  kwotę 42.000 zł z tyt.  dotacji  celowych 

na dofinansowanie kosztów utrzymania w Środowiskowym Domu Samopomocy 

- dz.852 rozdz.85203 § 2110. 

3. Zwiększenie  planu  dochodów o  kwotę 23.960 zł z tyt.   dotacji  celowych 

na  wzmocnienie  działalności  kontrolnej   i   prewencyjnej   organów  nadzoru 

budowlanego - dz.710 rozdz. 71015 § 2110. 

4. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 50.000 zł z tyt. pomocy finansowej z 

Gminy Piaski na wykup nieruchomości szpitalnych - dz.851 rozdz. 85111 § 

6300. 

5. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 4.700 zł z tyt. darowizny dla DPS 

w Chumiętkach - dz.852 rozdz.85202 § 0960. 
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6. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 3.630 zł z tyt wpływu środków w ramach 

Sektorowego Programu Operacyjnego Rozwoju Zasobów Ludzkich 2004-2006, 

Piorytet 1 - Działanie 1.6 - Aktywna polityka rynku pracy oraz integracja 

zawodowa i społeczna - dz. 853 rozdz. 85333 § 2888. 

7. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 6.778 zł z tyt. odsetek od pożyczki 

udzielonej SP ZOZ - dz. 851 rozdz. 85111 §8120. 

8. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 350 zł z tyt. odsetek od niepłaconych 

w terminie czynszów dz. 700 rozdz. 70005 § 0920. 

9. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 8 zł z tyt. odsetek od nieterminowych 

wpłat za trwały zarząd dz. 700 rozdz. 70005 § 0910. 

10. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 44 zł z tyt. odsetek od gminy Gostyń za 

opóźnienia zapłaty faktur dz. 750 rozdz. 75020 § 0920. 

11. Zwiększenie planu dochodów o  kwotę 24 zł z tyt.  dochodów jednostek 

samorządu terytorialnego związane z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami - dochody zrealizowane 

przez PODGiK dz. 750 rozdz. 75011 § 2360. 

12. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 7.500 zł z tyt. wpływów z usług w ZSZ 

w Gostyniu dz. 801 rozdz. 80130 § 0830. 

13. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 606 zł z tyt. wpływów ze sprzedaży 

składników majątkowych w ZSR w Grabonogu dz. 801 rozdz. 80130 § 0840. 

14. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 47.700 zł z tyt. zwiększonych wpływów 

z dotacji od powiatów na utrzymanie  dzieci w rodzinach zastępczych dz. 852 

rozdz. 85204 § 2320. 

15. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 8 zł z tyt. zwrotu niewykorzystanej 

dotacji przez stowarzyszenie dz. 926 rozdz. 92605 § 2910. 

16. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 900 zł z tyt. spłaty kosztów sadowych 

przez pracownika PUP dz. 853 rozdz. 85333 § 0970. 

17. Zmiana   błędnie   wskazanego   paragrafu   dochodów   dotyczącego   wpływu 

środków 

w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego Rozwoju Zasobów Ludzkich 

2004-2006 w dziale 853 rozdz. 85395. Wpisano § 2468 w kwocie 144.097 zł, 

a powinien być § 2708 - kwota 75.097zł i § 6298 kwota 69.000 zł. 

l. Zmiany w planie wydatków 

1.   Zwiększenie planu wydatków o kwotę 8.000 zł na dofinansowanie działalności 

bieżącej ośrodka interwencji kryzysowej - dz.852 rozdz.85220 § 2830. 
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2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 29.841.zł na dofinansowanie kosztów 

utrzymania w Środowiskowym Domu Samopomocy - dz.852 rozdz.85203. 

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 23.960 zł na wzmocnienie działalności 

kontrolnej i prewencyjnej organów nadzoru budowlanego - dz.710 rozdz. 71015. 

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 4.700 dla DPS w Chumiętkach - dz.852 

rozdz.85202 §4210. 

5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 20.000 zł    dla PZD na zakup kostki 

brukowej na budowę chodnika we wsi Dzięczyna - dz. 600 rozdz. 60014 § 4210. 

6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 5.000 zł    na dofinansowanie zakupu 

samochodu dla WTZ w Piaskach dz. 853 rozdz. 85311 § 6300. 

7. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 900 zł dla PUP na pokrycie kosztów 

zastępstwa procesowego radcy prawnego dz. 853 rozdz. 85333 § 4170 - 753 zł, 

§ 4110-147 zł. 

8. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 2.000 zł na remont dachu budynku w 

Ciołkowie -dz. 700 rozdz. 70005 § 4270. 

9. Zwiększenie  planu  wydatków  o  kwotę  3.000  zł  na   malowanie  budynku  w 

podwórzu Starostwa dz. 700 rozdz. 70005 § 4270. 

10. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 7.500 zł w ZSZ w Gostyniu na wydatki 

bieżące dz. 801 rozdz. 80130 § 4110-700 zł, § 4120 - 100 zł,  § 4170-4.200 zł, 

§4210-2.500 z ł. 

11. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 80.000 zł na zakup komputerów w związku 

z wprowadzeniem   elektronicznego   systemu   obiegu   dokumentów   i   obsługi 

informacji zewnętrznej zgodnie z ustawą o informatyzacji podmiotów dz. 750 

rozdz. 75020 § 6060. 

12. Zwiększenie rezerwy ogólnej o kwotę 43.007 zł dz. 758 rozdz .75818 § 4810. 

13. Przesunięcia    w    planie    wydatków    pomiędzy    paragrafami    w    Starostwie 

Powiatowym, PCPR   w Gostyniu, DPS w Chumiętkach, Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Gostyniu, PZD w Gostyniu. 

III. W związku ze zmianami w zadaniach inwestycyjnych dokonuje się zmian w 

załącznikach wydatków inwestycyjnych 

1.  W załączniku nr 4 Wykaz inwestycji jednostek budżetowych finansowanych z 

budżetu powiatu: 

a) w poz.3 w kol. 6 i 7 zmniejsza się zadanie „Budowa chodnika dr 

4927 P Borek Wlkp. - Bruczków ul. Zdzież" o kwotę1.968 zł 

b) w poz. 4 w kol. 6 i 7 zwiększa się zadanie  „Budowa chodnika i 

zatoki autobusowej dr 4906 P w Czajkowie" o kwotę 9.092 zł, 

 



c) w poz.  5 kol. 6 i 7 zwiększa się zadanie „Zmiana systemu 

ogrzewania z olejowego na gazowy w DPS w Rogowie" o kwotę 

40.000zł, w związku z rozdysponowaniem przez Zarząd rezerw. 

d) w poz. 6 kol. 6 i 7 zwiększa się   zadanie „Budowa windy przy 

Ośrodku Zdrowia w Gostyniu" dz.700 rozdz.70005 § 6050 o 

kwotę20.000zł, w związku z rozdysponowaniem przez Zarząd 

rezerw. 

2.   W załączniku nr 5 Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2006-2007:  

a)   w programie l Infrastruktura drogowa 

-   w  póz.   1   „Przebudowa  drogi  powiatowej   Nr     4938   P   Podrzecze  -     

    Grabonóg" zmniejsza się zadanie o kwotę 12.512 zł, 

- w poz. 3 „Przebudowa drogi dr.4941 P Krobia - Lęka Wielka" zwiększa się 

zadanie o kwotę 14.588 zł, 

- w poz.6 „Ścieżka  rowerowa - droga  Nr 4928  P  Pudliszki-Kuczynka" 

zmniejsza się zadanie kwotę 9.155 zł. 

- w poz. 10 „Budowa chodnika dr. 4945 P wieś Jawory"    zwiększa się 

zadanie o kwotę 10.500 zł, 

- w poz. 11  „Budowa chodnika dr. 4907 P wieś Siedlec" zmniejsza się 

zadanie o kwotę 4.843 zł, 

IV. W związku ze zmianami dochodów i wydatków ze środków unijnych jw. dokonuje 

się zmian w załączniku Nr 3 „Wydatki na programy i projekty ze środków funduszy 

strukturalnych i Funduszu Spójności". 

V. Dokonuje się zmian w załączniku Nr 6 „Plan dochodów i wydatków Powiatowego 

Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym" 

Przewodniczący Komisji  Budżetu,  Inwestycji  i  Rozwoju Gospodarczego Pan Józef 

Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Starosta Pani Elżbieta Pałka zgłosiła poprawkę: 
„ w § 2 projektu uchwały należy dodać pkt 4. w brzmieniu: „Wydatki na realizację zadań 

bieżących z zakresu administracji rządowej wykonywanych przez powiat po zmianach 

wynoszą 4.060.044 zł". 

W konsekwencji ww. zapis spowoduje dalsze zmiany w załącznikach do projektu uchwały. 

W załączniku Nr 2 „Zmiany w planie wydatków" strona nr 2 w rozdziale 85203 - Ośrodki 

wsparcia w § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia w kolumnie „Stan na 31.08.06 własne 

powinno być „O", a w kolumnie zlecone „56.600". w kolumnie Zmiana we własnych należy 
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wpisać „-12.159", a w zleconych „18.759". stosowne zmiany powinny być dokonane w 

wierszu Ogółem. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk powiedział, że przewidziana jest kwota 80.000 zł 

na zakup komputerów w związku z wprowadzeniem elektronicznego systemu obiegu 

dokumentów i obsługi informacji zewnętrznej. Czy jest to całkowity zakres tego zakupu, bo 

przecież na ten cel przeznaczona była już kwota 20.000 zł.  

Starosta Pani Elżbieta Pałka wyjaśniła, że sam system o nazwie PROTON to jedna sprawa, 

a druga sprawa to modernizacja systemu komputerowego w Starostwie, czyli doprowadzenie 

do tego, żeby pracownicy mieli komputery nowe, gdyż stary sprzęt tego programu nie 

przyjmuje. Wdrożenie systemu PROTON elektronicznego obiegu dokumentów i obsługi 

informacji zewnętrznej spowoduje, że klient po założeniu sprawy w Urzędzie i otrzymaniu 

Login i Hasła może śledzić stan załatwienia sprawy.  

Zgłoszona przez Starostę poprawka została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów 

„za", 0 głosów „przeciw" 1 głos „wstrzymujący się". 

Uchwała Nr XLVI/354/06 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2006 rok 
została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za", 0 głosów „przeciw" 1 głos 
„wstrzymujący się". 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Ad 8g) 

Projekt uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

przedstawiała Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

W myśl postanowień art. 53 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym określenie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej należy do 

kompetencji Rady. Obecnie tryb prac nad projektem uchwały budżetowej określa uchwała 

Nr XX/146/04 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 8 lipca 1999 r. W związku ze zmianą 

ustawy o finansach publicznych wskazane jest uchwalenie nowej uchwały regulującej tryb 

prac nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Józef Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Uchwała Nr XLVI/355/06 w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej_została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za", 0 głosów 
„przeciw", 0 głosów „wstrzymujących się". 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
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Przewodniczący Rady ogłosił 30 minut przerwy.  

Po przerwie wznowiono obrady sesji. 

Ad 8 h) 
Projekt uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego" 

(Chór „Dzwon") przedstawiał Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk. 

Dnia 30 sierpnia 2001 r. Rada Powiatu Gostyńskiego uchwałą Nr XXXIV/212/01 

przyjęła Statut Powiatu Gostyńskiego, którego § 6 ust. 1 stanowi, iż mając na celu 

odpowiednie uhonorowanie obywateli i instytucji za zasługi wniesione dla Powiatu 

Gostyńskiego ustanawia się wyróżnienie „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego". Dnia 7 

grudnia 2001 r. Rada Powiatu Gostyńskiego uchwałą Nr XXXVI 11/238/01 określiła 

zasady i szczegółowy tryb przyznawania wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 

Gostyńskiego". Na podstawie wskazanych przepisów z wnioskiem o nadanie 

wyróżnienia wystąpił w dniu 21 sierpnia 2006 r. Zarząd Powiatu Gostyńskiego 

uzasadniając kandydaturę w następujący sposób: 

W procesie upowszechniania kultury muzycznej społeczny ruch chóralny od 

wielu lat, obok ruchu zawodowego, odgrywa dużą rolę. Stanowi najbardziej 

przystępną formę zaspokajania potrzeby czynnego kontaktu ze sztuką. Ma ogromne 

walory wychowawcze i kształcące. Czołową rolę w życiu muzycznym Gostynia odegrał 

chór „Dzwon". Zapewne żaden z założycieli chóru nie przypuszczał, że będzie to 

początek długiej, dziś już 60-letniej historii „Dzwonu". Stał się i pozostaje Chór „Dzwon" 

nieodłącznym elementem krajobrazu kultury regionu gostyńskiego. Chór koncertował 

podczas świąt państwowych, resortowych, regionalnych i lokalnych rocznic. Brał udział w 

wielu konkursach i przeglądach. 

W 1971 „Dzwon" miał swój debiut na antenie polskiego radia w audycji „Amatorskie 

zespoły przed mikrofonem”.  
 
W latach dziewięćdziesiątych odbywali chórzyści wojaże zagraniczne: byli na Ukrainie 
i w Niemczech. Na Świętej Górze w Gostyniu koncertowali wspólnie z chórem z 

Dortmundu. 

W 1989r „Dzwon" otrzymał „Laur Gostynia", nagroda przyznawana przez Radę Miejską 

za całokształt osiągnięć w dziedzinie kultury. 

W roku 1996,   kiedy chór obchodził jubileusz 50-lecia, otrzymał Honorową Odznakę 

PZCHiO. 

W roku  1999 podczas 23 Wielkopolskich Dni Muzyki w Dusznikach chór zdobył 

Brązową Maskę Orfeusza. 

W roku 2003 członkowie chóru wyśpiewali GRAND PRIX XVIII Święta Pieśni i Muzyki 

Południowo-Zachodniej Wielkopolski w Sarnowie k. Rawicza, pokonując tym samym 
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18 chórów, które tam się prezentowały. Dwa lata później otrzymali również GRAND 

PRIX Święta Pieśni i Muzyki, którego gospodarzem było miasto Gostyń. Wszystkie te 

nagrody były dla chórzystów ogromnym wyróżnieniem i zaszczytem. 

Od 15 lat chór „Dzwon" organizuje w Gostyniu zawsze w styczniu koncert świąteczny 

pt; "Kolędy i pastorałki", na który zaprasza inne chóry z Wielkopolski i okolic. Dzień ten 

staje się dla nich nie tylko świętem, ale  też jest radością ze wspólnego śpiewania i 

okazją do swoistej konfrontacji umiejętności. Wielu z chórzystów posiada odznaki za 

zasługi nadane przez PZCHiO, a także Odznakę Honorową   „Zasłużony Działacz 

Kultury". 

Chór jest mieszany. Na dzień dzisiejszy liczy 35 członków, prezesem jest Pani Zofia 

Kaja, a dyrygentem Pani Anna Tomaszewska. 

Komisja opiniująca wnioski o przyznanie wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 

Gostyńskiego" na posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2006 r. zaopiniowała przedstawioną 

kandydaturę pozytywnie. 

Uchwała   Nr   XLVI/356/06   w   sprawie   wyróżnienia   „Zasłużony   dla   Powiatu 

Gostyńskiego" (Chór „Dzwon") została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów 

„za", O głosów „przeciw" O głosów „wstrzymujących się". Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Ad 8i) 

Projekt uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego" 

(Koło Śpiewacze „Jutrzenka") przedstawiał Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk. 

Dnia 30 sierpnia 2001 r. Rada Powiatu Gostyńskiego uchwałą Nr XXXIV/212/01 

przyjęła Statut Powiatu Gostyńskiego, którego § 6 ust. 1 stanowi, iż mając na celu 

odpowiednie uhonorowanie obywateli i instytucji za zasługi wniesione dla Powiatu 

Gostyńskiego ustanawia się wyróżnienie „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego". Dnia 7 

grudnia 2001 r. Rada Powiatu Gostyńskiego uchwałą Nr XXXVI 11/238/01 określiła 

zasady i szczegółowy tryb przyznawania wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 

Gostyńskiego". 

W styczniu br. radny Pan Janusz Sikora zwrócił się z wnioskiem do Zarządu 

Powiatu o wystąpienie do Rady Powiatu z wnioskiem o nadanie wyróżnienia 

„Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego" Kołu Śpiewaczemu Jutrzenka. Dnia 21 sierpnia 

br. Zarząd Powiatu uchwałą Nr 140/1093/06 przychylił się do wniosku Pana 

Janusza Sikory, uzasadniając kandydaturę w następujący sposób: 

Koło Śpiewacze „Jutrzenka" w Borku Wlkp. powstało w dniu 13 listopada 

1892 r. Założycielem i pierwszym prezesem Koła został ks. Aleksander Brandowski. W 

1893 r. Koło przystąpiło do Związku Kół Śpiewaczych w Wielkim Księstwie Poznańskim. 

W dniu 9 listopada 1893r. Koło brało udział w Zjeździe Kół Śpiewaczych w Krotoszynie. 

W 1905 r. Koło Śpiewacze „Jutrzenka" uczestniczyło w jubileuszowym zjeździe w 
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Śremie z okazji 25-lecia istnienia Koła Śpiewaczego w Śremie. 

W 1911 r. odby ł się pierwszy w dziejach Miasta i Ko ła Śpiewaczego w Borku 

Zjazd Śpiewaków i Zespołów. 

Bardzo ważnym wydarzeniem były uroczystości jubileuszowe 25-lecia istnienia Koła 

połączone z poświeceniem sztandaru. 

Z   okazji   różnych   uroczystości   Koło   organizowało   uroczyste   akademie,   tzw. 

„Wieczory Pieśni". W latach wojennych zamarło życie kulturalne, ponieważ członkowie Koła 

rozrzuceni byli po całym kraju , a niektórzy z nich znaleźli się w niewoli. Według notatek 

zamieszczonych   w   protokólarzu  już  w  dniach   23   i   25   marca   1945   r.   zaczęto 

organizować  na  nowo życie  Ko ła  Śpiewaczego w  Borku.  Śpiewacy  brali 

udział w nabożeństwach majowych, różańcowych, śpiewając pieśni na chórze w 

kościele. Na organach grała p. Maria Dużyńska. 

13  marca   1947   roku   Koło   podjęło już  zorganizowaną działalność  zwołaniem 

walnego zebrania. 

Dnia 2 lipca 1947 r. Koło brało udział we mszy św., która odbyła się na rynku w 

Borku z okazji 550-lecia obrazu Matki Boskiej Pocieszenia na Zdzieżu. 

17 sierpnia 1947 r. odbyło się Jubileuszowe Święto Pieśni z okazji 55-lecia istnienia Koła 

Śpiewaczego. 

Dnia 22 sierpnia 1947 r. na boisku miejskim w Borku odbył się Zjazd Okręgu X-tego. Dnia 

24 sierpnia 1952 r. z okazji 60-lecia istnienia Koła Śpiewaczego Jutrzenka" odbył się w 

Borku Zjazd Kół Śpiewaczych. 

W sierpniu 1959 roku Koło Śpiewacze przygotowało wspaniałe dożynki. Obchodom 

rolniczego święta towarzyszyła orkiestra z Jarocina. Na tej uroczystości nie zabrakło 

żadnego mieszkańca z Borku i terenu Gminy. 

W 1962 r. Chór brał udział w obchodach 570-lecia Nadania Praw Miejskich dla miasta 

Borku. W dniu 13 listopada 1982 r. w Miejsko- Gminnym Ośrodku Kultury w Borku 

Wielkopolskim odbyły się uroczystości związane z Jubileuszem 90-lecia istnienia Koła. 

Dnia  6  września   1992  r.  w  Borku  Wlkp.   na  rynku  odbyła  się  Msza  św. 

połączona z Jubileuszem 600-lecia kultu MBP na Zdzieżu, 600-lecia Nadania Praw 

Miejskich Miastu Borek Wlkp. oraz 100-lecia Koła Śpiewaczego „Jutrzenka" .Brało w tej 

Mszy św. 600 osób braci śpiewaczej, gdyż było to również Święto Pieśni i Muzyki. 

Dnia 13 listopada 1992 r. odbyły się w MGOK w Borku Wlkp. uroczyste obchody 

Jubileuszu 100-lecia istnienia Koła. Przybyły władze UMiG, i przedstawiciele różnych 

organizacji oraz honorowi goście. Słowa przysięgi złożyli członkowie Koła, którzy ślubowali 

być   godnymi   spadkobiercami   naszych   przodków   i   pielęgnować   tradycje 

śpiewacze w Kościele MBP w Borku Wielkopolskim. 

W dniu 22 listopada 1993r. Kościele MBP na Zdzieżu odbył się Zjazd Chórów Kościelnych 

Okręgu X Archidiecezji Poznańskiej, podczas którego odbyła się Msza św. z udziałem 

wszystkich chórów. 
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W dniu 16 czerwca 2002 r. odby ło się „Święto Pieśni i Muzyki" z udzia łem 17 

chórów, 5 orkiestr dętych i 5 zespołów ludowych. Ogółem 900 osób uczestniczyło w tym 

święcie. 

W dniu 23 listopada 2002r. odbyła się uroczystość jubileuszowa powstania Chóru, na 

której byli obecni przedstawiciele władz kościelnych, samorządowych oraz delegacje 

chórów i organizacji społecznych. 

Pragnę nadmienić, że Chór jest w posiadaniu dokumentacji od dnia założenia w 

listopadzie 1892 r. po dzień dzisiejszy. 

Nagrody i wyróżnienia: „Złota Odznaka" PZChiO w Warszawie Odznaka „Zasłużony dla 

Gminy Borek Wielkopolski". Poszczególni członkowie Chóru są odznaczeni: brązową, 

srebrną, złotą i złotą z laurem odznaką przez PZChiO w Warszawie. 

Koło  Śpiewacze „Jutrzenka"  przez wszystkie  lata  swojej  działalności  czynnie 

uczestniczy w uroczystościach kościelnych i świeckich na terenie powiatu oraz poza 

nim, uświetniając je swym śpiewem. 

 

Komisja opiniująca wnioski o przyznanie wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 

Gostyńskiego" na posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2006 r. zaopiniowała przedstawioną 

kandydaturę pozytywnie. 

Uchwała Nr XLVI/537/06 w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu 

Gostyńskiego" (Koło Śpiewacze „Jutrzenka") została przyjęta w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za", 0 głosów „przeciw", 0 głosów „wstrzymujących się". 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Ad 8j) 

Projekt uchwały w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody 

Wielkopolskiego Nr PN.11-3.0911-386/06 z dnia 2 sierpnia 2006 r. przedstawiał 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk. 

Przedstawiony projekt uchwały dotyczy rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody 

Wielkopolskiego Nr PN.11-3.0911-386/06 z dnia 2 sierpnia 2006r. w sprawie 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr XLV/329/06 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 28 

czerwca 2006 roku w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w 

Gostyniu. 

Organ nadzoru argumentował stwierdzenie nieważności uchwały z powodu jej 

niezgodności z przepisami prawa tym, że wg jego oceny przedmiotowa uchwała jest 

aktem prawa miejscowego, stanowi bowiem źródło powszechnie obowiązującego 

prawa na obszarze działania organu. 

Oznacza to, że przedmiotowa uchwała powinna zostać opublikowana w wojewódzkim 
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dzienniku urzędowym oraz wejść w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia. 

Konstytucja RP w art. 87 ust. 2 wyodrębniła akty prawa miejscowego jako przepisy 

powszechnie   obowiązujące   na   obszarze   działania   organu  jednostki   samorządu 

terytorialnego, który je wydał. 

Akty prawa miejscowego stanowione na szczeblu lokalnym jako akty normatywne 

powszechnie obowiązujące nie mogą odnosić się do konkretnej, jednostkowej, 

niepowtarzalnej sytuacji. Muszą posiadać cechy ogólności i abstrakcyjności, co w 

niniejszej sytuacji nie ma miejsca. Przedmiotowa uchwała dotyczy nadania statutu 

powiatowej jednostce organizacyjnej, a więc mamy do czynienia z aktem 

jednorazowym, a nie abstrakcyjnym. Nie jest również adresowana do społeczności 

lokalnej, lecz reguluje kwestie organizacyjno - formalne wybranej, konkretnej 

powiatowej jednostki organizacyjnej. 

Jednocześnie wyjaśniam, że Wojewoda Wielkopolski nie stwierdził nieważności 

pozostałych uchwał Rady Powiatu Gostyńskiego dotyczących nadania statutów 

pozostałym jednostkom organizacyjnym. 

Zgodnie z art. 85 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

podstawą do wniesienia  skargi jest  uchwała  organu,   który  podjął unieważnioną 

uchwałę. 

Uchwała Nr XLVI/358/06 w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego 

Wojewody Wielkopolskiego  Nr  PN. 11-3.0911 -386/06  z  dnia  2  sierpnia  2006r. 
została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za", O głosów „przeciw" O 

głosów „wstrzymujących się". 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Ad 9) 

Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że jeśli chodzi o wysypisko śmieci w 

Karcu to przeprowadzone badania były pozytywne. Szczegółowa odpowiedź zostanie 

dostarczona na piśmie. 

Skutki suszy w powiecie oraz zagospodarowywanie wywaru z gorzeli przestawi 

na piśmie Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Andrzej Szumski. 

Sprawa  Zakładu  aktywności  zawodowej  osób  niepełnosprawnych  - wnioski 

zostały złożone już bardzo dawno. Obecnie wiadomo, że pozostały dwa wnioski 

konkurujące ze sobą złożone przez Powiat Krotoszyński i Powiat Gostyński. Krotoszyn 

zakłada mniejsze środki do realizacji tego programu, a Gostyń większe z uwagi na 

większą liczbę zatrudnionych osób. 

Jednak nie doszło jeszcze do roztryśnięcia w Urzędzie Marszałkowskim. Kwoty 

zarezerwowane na wykup nieruchomości w Piaskach pozostają w budżecie powiatu. 
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Sprawa wykupu budynku Helios - od czerwca br. w związku z podjęciem stosownej 

uchwały jest możliwość wykupu nieruchomości Helios. Sprawa w zasadzie się nie 

zmieniła. Wcześniej była ustanowiona hipoteka, a obecnie jest „czysta" nieruchomość. W 

budżecie powiatu nie zostały zarezerwowane środki na ten cel. Dopiero po koniec 

września okaże się jakie środki pozostały wolne i wówczas Zarząd Powiatu zwróci się do 

Rady o zmiany w budżecie. Jedna rata jaka jest do zrealizowania wynosi ok. 30.000 zł. 

Sprawa SP ZOZ - zostało złożonych 6 ofert. Jednak część ofert była na tyle 

niekompletna z drobnymi błędami, które zgodnie z przepisami prawa oferent może 

poprawić. Prawdopodobnie pierwsza oferta zostanie lada dzień zaakceptowana. Na tym 

etapie Starosta postanowiła nie wymieniać nazwy firmy, choć oferenci są przy otwarciu 

ofert. 

Na remont szpitala została zarezerwowana kwota 1.300.000 zł, ale 50.000 zł jest na 

nadzory inwestorskie i inne prace. 

Natomiast najkorzystniejsza oferta to kwota 1.156.000 zł. Pozostałoby środków ok. 

140.000 zł. Trudno powiedzieć, czy te środki pozostaną w całości czy nie, ponieważ 

podczas remontów nigdy do końca nie wiadomo, czy nie odkryje się   konieczności 

wykonania innych robót. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zapytał, jaki był zakres remontu. 

Starosta wyjaśniła, ze był to remont Domku Sióstr, łącznik do budynku głównego, 

nadbudowy i inne rzeczy. 

Starosta poinformowała, że Zarząd wystąpił do Gminy Gostyń z propozycją przejęcia 

przez powiat działek po PKS. Planuje się od tej strony wjazd do szpitala i parkingi. 

Burmistrz Gostynia będzie rozmawiał z Radą Miejską czy jeszcze jest szansa na 

przejęcie tych działek w tej kadencji, czy już w kolejnej. 

Radny Pan Andrzej Czabajski zapytał, czy dojazd do Heliosu będzie bez utrudnień. 

Starosta powiedziała,  że drogi dojazdowe były już analizowane na  spotkaniu z 

właścicielami przyległych firm i Burmistrzem Gostynia. Od nowej drogi prowadzącej do 

Cukrowni, zrobiono podjazd w stronę płotu. U nas ten podjazd zrobiony byłby z tyłu 

budynku, żeby ruch związany z firmą był jedną stroną, a do urzędu z drugiej. 

Radny Pan Kazimierz Musielak zwrócił się z pytaniem do Sekretarza Powiatu o 

konkurs na wicedyrektora szpitala. 

Sekretarz Powiatu Pan Leszek Maliński wyjaśnił, że konkurs został ogłoszony. 

Termin składania ofert upływa 26 sierpnia 2006 r., a Komisja zbierze się w terminie 

późniejszym. 

Starosta Pani Elżbieta Pałka dodała, że pierwszy konkurs - ogłoszenie, składanie 

ofert się odbyło. Zgodnie z przepisami, aby konkurs mógł się odbyć konieczne jest 

wpłynięcie co najmniej dwóch ofert. Tymczasem wpłynęła tylko jedna. Gdyby ten 

konkurs także  nie odbył się  pomyślnie,  trzecie podejście  polega  na wskazaniu 

kandydata przy opinii komisji. 
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Radny Pan Andrzej Czabajski zapytał jak wygląda harmonogram prac związanych z 

szybem windowym przy przychodni. 

Starosta  Pani  Elżbieta  Palka  wyjaśniła,  że zadanie jest  realizowane,   przetarg 

rozstrzygnął się już sporo czasu temu. Zadanie jest skomplikowane i zawiera oddzielny 

harmonogram, który dotyczy przenoszenia się poszczególnych firm, aby nie doszło do 

kolizji. Było tak długo to opracowywane i rozstrzygane, że wydawało się, że już nic się 

nie wydarzy. Tymczasem pewne szczegóły nie były do końca wyjaśnione i doszło o 

kolizji. Termin realizacji całości jest do 12 listopada. 

Radny Pan Jerzy Giernalczyk powiedział, że w Gazecie Poznańskiej zamieszczony 

był wykaz dróg - obwodnic. W tym wykazie brakowało drogi Krobia - Chumiętki - 

Żytowiecko. 

Dyrektor PZD w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer wyjaśnił, że choć artykułu nie czytał, 

to zapewne pokazane były obwodnice dróg krajowych, a droga Krobia- Chumiętki - 

Żytowiecko do takich nie należy. 

Na drogę Krobia - Chumiętki - Żytowiecko została podpisana umowa i przekazany 

plac budowy. Umowa została podpisana 24 sierpnia 2006 r. i wykonawca ma miesiąc 

czasu na zakończenie prac. 

Radny Pan Janusz Tywoniuk powiedział, ze lekarze z Ośrodka Zdrowia w Piaskach 

wystąpili z dwoma pismami. 

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że od lekarzy z Ośrodka Zdrowia w 

Piaskach wypłynęły dwa pisma - jedno dotyczyło protestu w sprawie sprzedaży 

Ośrodka Zdrowia w Piaskach. Wnioskowano, aby Rada zrezygnowała z uchwały i nie 

doprowadziła do sprzedaży ośrodka. Zarząd udzielił odpowiedzi, że nie widzi takiej 

możliwości. Wówczas doszło do spotkania i z uwagi na względy społeczne, aby nie 

doprowadzić   do   pozbawienia   mieszkańców   gminy   Piaski   dostępu   do   lekarzy 

rodzinnych  uznano,   że  należy  umożliwić  najemcom   nabycie  lokali   na  zasadzie 

pierwszeństwa. 

Drugie pismo lekarzy dotyczyło tego, że wyrażają chęć nabycia swoich lokali. Starosta 

poinformowała o uroczystościach na terenie powiatu: Dzień Powiatu i Dożynki Powiatowe. 

Ad 10) 
Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział: „chciałbym odpowiedzieć 

Wiceprzewodniczącej Rady na zadane pytania na ostatniej sesji, bo Przewodniczący Rady 

tak szybko zamknął sesję i nie zdążyłem tego zrobić. Oświadczam, że mojej diety nie 

zwrócę. Jako członek Zarządu pobieram faktycznie dodatek do diety, ale jeśli Pani się 

orientuje - dieta jest rekompensatą za utracony czas i dojazd do siedziby powiatu, a ja 

uczestniczyłem w każdym Zarządzie. Pyta Pani co zrobiłem aby pozyskać środki unijne - 

złożyłem wniosek formalny, aby zaprosić na sesję Rady europosłów, bo wiadomo, jak 

ciężko te środki zdobyć. Dziwię się Pani, że na wypowiedź mojego kolegi Pana 

 



 20 

Grzegorzewskiego, Pani kierowała uwagi w stosunku do mojej osoby i traktuje moją osobę 

jako do posprzątania brudów. Posłużyła się Pani moją osobą jak ścierką i wyciąga Pani 

sprawy finansowe. Mój dochód jest bardzo skromny w porównaniu do - jak mówił Pan 

Grzegorzewski - Pana Marka Podymy. Ja nie będę wyliczał ile kto ma, bo w oświadczeniu 

majątkowym można to sprawdzić. 

Pani należy do tego ugrupowania, które usilnie namawiało do wstąpienia do Unii 

Europejskiej wskazując na możliwość pozyskania środków unijnych. Co Pani z tym 

zrobiła? Tak samo Pani kolega z ugrupowania - Pan Zaremba? Jeśli mam służyć za 

ścierkę, to może Pani powie jak choroba Wicestarosty wpłynęła na prace Zarządu albo 

wacat na stanowisku Sekretarza. 

Program Norweski - miał być złożony wniosek, potem okazało się, że to nie to 

zadanie. Na Zarządzie dwukrotnie głosowałem za odwołaniem. Za drugim razem jako 

jedyny głosowałem za odwołaniem. 

Pana Grzegorzewskiego nazwała Pani kibicem na sesjach. Przecież debatujemy o 

ważnych sprawach. Miejsce dla kibiców w Gostyniu jest na ul. Starogostyńskiej, a Pan 

Grzegorzewski zachowuje się kulturalnie na sesjach i nic nie wskazuje na to że jest 

kibicem, gdyż im głośniejsi kibice tym lepszy doping". 

Radna Pani Kazimiera Poślednik powiedziała, że zapoznała się z oświadczeniem 

Pana Wachowiaka czytając prasę. Radna powiedziała, że nigdy nie myślała o Panu 

Wachowiaku jak o ścierce. Każdy powinien wywiązywać się ze swoich obowiązków - 

uważam, że wywiązuję się z moich obowiązków najlepiej jak potrafię. Moje słowa były 

spowodowane   przede   wszystkim   jako   nie   fair   postępowaniem   względem   nas 

wszystkich. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że następnym razem ma polemizować 

z Panem Grzegorzewskim. 

Pan Grzegorz Grzegorzewski nie chcąc ciągnąć tego tematu, zwrócił się z pytaniem 

do Starosty w związku z Dniem Powiatu. Do Pana Grzegorzewskiego zwróciła się 

osoba, która co roku obsługuje zaplecze gastronomiczne (piwo, kiełbaski), z pytaniem 

dlaczego jest taka wysoka ceną od jednego „nalewaka" (500 zł). Pan Grzegorzewski 

zapytał, czym jest spowodowana ta cena, przecież żeby zarobić 500 zł trzeb sprzedać 

dużo piwa. 

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że ceny w tym roku są wyższe niż w roku 

ubiegłym są spowodowane klasą zespołu, który jest sprowadzany na Dzień Powiatu. 

Im większy zespół, tym większe koszty, tym więcej ludzi i tym lepszy interes. 

Każdy podmiot gospodarczy musi podjąć decyzje czy to się opłaca, i czy w to wchodzi. 

Dwie firmy zwróciły się z chęcią sprzedaży piwa - firma Pana Raczkiewicza, który ma 

sieć restauracji i firma Pana Bińkowskiego, o której mówi Pan Grzegorzewski. 

Ad 11) 

W punkcie „Wolne głosy" radni nie zabrali głosu. 
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Ad 13) 

Przewodniczący Rady  Pan  Piotr Curyk zamknął XLVI  sesję  Rady  Powiatu  o 

godzinie 19,30. 

 

Protokołowała: Eliza Nowak 
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